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Адрес Pilkington United Kingdom Ltd. 
Watson Street 
WA10 3JY St Helens Merseyside  

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Solar Control 
Reduces solar heat gain and offers high levels of natural light to provide comfortable and pleasant environments in which to live and work.

Thermal Insulation 
Improves the energy efficiency of domestic or commercial buildings whilst enabling the extensive use of glass and the benefit of passive solar gain.

Fire Protection 
Provides passive protection from the effects of fire for up to 180 minutes allowing maximum use of natural light and enabling all areas of a building to
be occupied.

Noise Control 
Allows building occupiers to reduce the noise inside a building to acceptable levels without sacrificing daylight.

Safety/Security 
Provides impact or impact and penetration resistance to protect people from accidental injury. Defends people and property from deliberate attack and
damage from criminal activity.

Self-cleaning 
Continuously cleans external glass such as windows and conservatories using the sun and the rain to break down and wash away organic dirt.

Decoration 
Offers an extensive choice of decorative options to provide style and privacy with maximum light.

Glass Systems 
Provides the complete glazing installation through specialist techniques.

Special Applications 
Solutions to specific requirements for glass in buildings.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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